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Närvarande   Frånvarande 

Christina Palm   Sven-Erik Landgren 

Kerstin Brykt    

Ulrika Strömberg 

Caroline Mannfalk   

Malin Jonsson 

Maria Ludwig  

Jonas Gröndahl 

Thérèse Andersson 

Renato Mirkoski 

Jonas Holmberg 

Elin Larsson (USS) 

 

 

1. Föregående protokoll godkändes. 
Inga kommentarer angående föregående mötesprotokoll har inkommit. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Justerare 
Mia Ludwig utsågs till justerare. 

4. Ridskolan 
• Terminen börjar på måndag 19 augusti. 

5. USS 
• USS planerar att ha en aktivitet i månaden under hösten.  

September – Käpphästtävling 
Oktober – Halloween 
November – Luciaträning 
December – Julshow 
 

6. Ekonomi 
• Mia presenterade preliminär resultat- och balansräkning för Q2 (bilagorna 1 och 2) 

7. Hoppkommittén 
• Planerad ponnytävling vecka 34 - söndagen den 25 augusti - med första omgången av 

Ponnyallsvenskan Div 1. 

• Följande *** tävlingar planeras för 2025:  

v. 20 Ponny 2 dagar 

v. 23 Häst 3 dagar 

v. 34 Häst 3 dagar 

 



Protokoll 
Styrelsemöte Vellinge hästsportförening  

14 augusti 2024 

Protokoll nr5 

 
 

2 | P a g e  
 

 

8. Dressyrkommittén 
• Inga tävlingar i höst men andra aktiviteter så som P&R och clinic. 

9. Lagkommittén 

• Följande lag är anmälda till hösten serier: 

• Div 1 ponny (första omgången hemma). 

• Div 2 för ponny. 

• Div 2 för häst. 

• Lagen för ponny div 1 och elit är anmälda till Ryttarutveckling. 

• Informationsträffar planerade senare i höst. 

10. Anläggningskommittén  
• Det tidigare Gymnasiestallet har blivit Privatstallet och inackorderingsverksamheten har i sin 

helhet övertagits av Vellinge Ridcenter AB efter överenskommelse mellan föreningen, 

Fritidsförvaltningen och Sundgymnasiet. Samtliga inackorderingar utom de två hästar som 

står i Garaget har flyttat dit. På så sätt har plats i box frigjorts för ridskolans ponnyer i Lilla 

Stallet och i avvaktan på ombyggnad av spiltorna till boxar i Stora stallet står nu enbart sex 

mindre ponnyer i spilta.  

• Kommunen har godkänt offert för uppförandet av sammanlagt 17 nya godkända rasthagar i 

anslutning till Privatstallet. Arbetet kommer att utföras av Landäng och påbörjas så snart som 

möjligt. 

• Arrendet på den intilliggande fastigheten Åkarp 1:8 –  ”vallen” – har sagts upp av markägaren 

och vallen kommer att ersättas med ny stor sommarhage i anslutning till kullen. 

Utsättning/markering av fastighetsgränser kommer att ske inom kort. 

• Behovet av parkering har till följd av det uppsagda arrendet blivit akut. Bygglov för att 

anlägga en parkering kommer att ges in så snart som möjligt. 

Följande punkter är sen tidigare felanmälda:  

Djup grop vid utekiosken efter VA-entreprenad i samband med stopp i avloppet i våras, 
snubbelrisk. – Kvarstår  
 

11. Kommunikationskommittén 
• Renato visade en ny hemsidelösning, som både är lättare att administrera, har en mer 

överblickbar visning av klickade länkar samt tillåter att uppdateringar i sociala medier syns 

även på hemsidan. Den nya hemsidelösningen kommer att vara förenad med vissa 

kostnader. 

12. Kafeteriakommittén 
• Kylkiosken öppnar igen efter ponnytävlingen. 

13. Evenemangskommittén 

• En funktionärsfest efter den väl genomförda premiärtävlingen planeras. 
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14. Sponsorkommittén  

• Det saknas f.n. en Sponsorkommitté. 

15. Övrigt 

• Ridning/träning som inte är förenlig med VHF:s värdegrund har uppmärksammats på 

anläggningen och har rapporterats till styrelsen som ger Jonas Holmberg i uppdrag att 

kontakta målsman för aktuell ryttare brevledes. 

 

Vellinge, dag som ovan 

 

Sekreterare    Ordförande  

Kerstin Brykt    Christina Palm 

 

Justerat     

Mia Ludwig  


